
Vragen van het raadslid Vogels m.b.t. het raadsvoorstel centrumplan - 
stedenbouwkundige inrichting centrum Gemert.

A: betreffende betrokkenheid bewoners, ondernemers en groeperingen   
1. Hoeveel inloopbijeenkomsten zijn gehouden? Voor de antwoorden onder A 1 tot en met 5, 
geldt zie bijlage 1. 
2. Wanneer en hoe zijn die bijeenkomsten gehouden? 
3. Hoeveel centrumbewoners, centrumondernemers, belangbehartigers en andere 
betrokkenen (buurtverenigingen?) zijn daarbij aanwezig geweest?
4. Zijn er verslagen van gemaakt waaruit eenieders inbreng blijkt?
5. Zo ja, zijn die verslagen beschikbaar voor de raads- en commissieleden?
6. Op welke wijze zijn die bijeenkomsten bekend/kenbaar gemaakt, en hoe vaak? Via 
publicatie in het GN (2x) én op uitnodiging van OVG (2x).
7. Kan worden aangegeven wat er met die inbreng is gebeurd? Deze inbreng is iedere keer 
meegenomen in de stuurgroepvergaderingen en in de overleggen van het secretariaat met 
CroonenBuro5, Denkkamer en Heemkunde.
8. Zijn er concrete voorbeelden van planmatige aanpassingen / wijzigingen in de visie die zijn 
gemaakt n.a.v. inbreng/opmerkingen van genoemde personen en organisaties? Ja, 
bijvoorbeeld inrichting Komweg, Ridderplein en Gelind, zie bijlage 1.
9. Zijn die betrokken personen en organisaties geïnformeerd over wat er met hun 
opmerkingen/inbreng is gedaan? De meest gemaakte opmerkingen zijn detailopmerkingen, 
die we verderop in het planproces handen en voeten geven. Sommige personen hebben al 
één op één terugkoppeling gehad. Met de betrokkenen is de afspraak gemaakt dat de 
opmerkingen vastgelegd worden, zodat ze in een later stadium weer opgepakt kunnen 
worden en zodat deze transparant zijn voor de gemeenteraad.
  
B: betreffende de samenstelling van de stuurgroep 10. Welk proces is gevolgd bij de vorming 
en samenstelling van de stuurgroep en de benoeming van hun voorzitters/woordvoerders?
Samen met Rabobank en OVG is in 2016/2017 het proces “De Nieuwe Winkelstraat” 
doorlopen. N.a.v. dit proces “stuur het centrum aan als één bedrijf” zijn personen vanuit de 
diverse disciplines gevraagd om deel te nemen aan de stuurgroep. In 2019 zijn de 
werkgroepen aan de organisatie toegevoegd en is de stuurgroep van samenstelling 
gewijzigd (stuurgroeplid vanaf dan ook trekker werkgroep).
11. Ligt hieraan een collegebesluit ten grondslag. Ja, september 2018.
12. Kunt u ons een overzicht vertrekken van de samenstelling van de diverse werkgroepen 
die samen de stuurgroep vormen? Ja, zie bijlage 2.
13. Waaruit blijkt dat deze personen het mandaat van hun "achterban" hebben? Daar waar 
het formeel georganiseerd is bijvoorbeeld OVG is dat duidelijk. Daar waar het niet formeel 
georganiseerd is, wordt voortdurend bekeken of de deelnemers aan de werkgroep een 
afspiegeling kunnen zijn van. Zie ook bijlage 2.
14. Wie heeft er besloten om de stuurgroep verantwoordelijk te laten zijn voor de 
communicatie? De wethouder? Het college? Ambtelijk? Wie is verantwoordelijk voor dit 
mandaat? Het betreft hier overheidsparticipatie, de stuurgroep neemt haar 
verantwoordelijkheid naar haar werkgroepleden.
15. Wie is er binnen de stuurgroep verantwoordelijk voor de communicatie vanuit de 
stuurgroep? De stuurgroepleden communiceren naar hun eigen achterban.

C: betreffende het ingehuurde CroonenBuro5 
16. Zijn er besprekingsverslagen van de gevoerde gesprekken met Stakeholders? Nee. Zo 
ja, zijn die beschikbaar voor de raad? 
17. Wat zijn de concrete wensen/eisen van die stakeholders en op waar zijn die terug te 
vinden in het "document"? Het centrumplan geeft een ambitie/visie weer. De wensen/eisen 
van de stakeholders worden na besluitvorming in de raad (18/3) opnieuw besproken. Op 
basis van deze gesprekken wordt bekeken of deze wensen/eisen kunnen worden ingepast 
(argumenten voor/tegen). 



D: betreffende aanpassingen Ridderplein
18. Op het plaatje zien we een Ridderplein met vast en mobiel groen, met fonteinen en 
zonder parkeerplaatsen. Pakketdiensten, leveranciers en afhalers moeten wel "kort" kunnen 
parkeren!  Wordt met de vaststelling van de "stedenbouwkundige inrichting" nu impliciet 
besloten dat er vaste bomen worden gepland en dat alle parkeerplaatsen verdwijnen? Nee, 
dit betreffen kaders (visie/ambitie: stedenbouwkundige inrichting). Op basis van deze kaders 
wordt opnieuw het gesprek gevoerd met belanghebbenden en een uitvoeringstekening 
gemaakt. Deze wordt vervolgens opnieuw aan de raad voorgelegd.  
19. Zo nee, wat is dan wel de juridische status van het voorliggende besluit? Wanneer wordt 
er dan nog expliciet besloten hoe de invulling van het Ridderplein er uit komt te zien, en zo ja 
wanneer dan? Dit zijn ruimtelijke kaders, die niet zijn geborgd in de wet op de RO. Het 
betreft dan een besluit van de gemeenteraad (ambitie/visie). Op termijn worden deze kaders 
omgezet naar een Omgevingsplan (nu nog bestemmingsplan). De uitvoeringstekening incl. 
budgetvraag wordt opnieuw aan de raad voorgelegd. Na een positief besluit op 18 maart 
wordt hiervoor een planning opgesteld. Voor het verdere procesverloop zie bijlage 3.
20. En wanneer wordt inzichtelijk wat de kosten van de herinrichting van het Ridderplein 
zijn? Vóor, tijdens of na besluitvorming? Na de besluitvorming worden de plannen, in 
overleg, verder uitgewerkt en geraamd.

Tijdstip besluitvorming
21. Besluitvorming over de mogelijke locaties van de OV-HUB en het cultuurhuis komen pas 
later (april-mei) op de agenda. Waarom nu dan al besluiten over het stedenbouwkundige 
inrichting? Het ruimtelijk plan op hoofdlijnen is bedoeld als een globaal kader dat verder in 
overleg met partijen moet worden uitgewerkt. Het betreft een meerjarig proces. Eventuele 
afwijkingen van de kaders worden weer apart voorgelegd aan de raad.
22. Is het niet veel verstandiger om op zijn minst eerst een 1e financiële haarbaarheidstoets 
te doen? De kosten kunnen pas berekend worden wanneer het plan op hoofdlijnen is 
ingekaderd.


